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Frederiksberg, den 28. august 2023 
 

 

Høringssvar vedrørende høring om cykelstier på Jens Jessens Vej 

Frederiksberg Seniorråd er interesseret i, at der skabes sikre trafikrammer for 

de bløde og sårbare trafikanter både på Jens Jessens Vej og de nærliggende 

veje. Vi tænker både på skolebørn til de nærliggende skoler samt ældre fra de 

omkringliggende plejehjem, hvor mange bruger rollatorer eller kørestol og fær-

des med en hjælper. 

 

• Vi ønsker ikke, at fortove gøres smallere 

• Vi undrer os i øvrigt over, at forslag ikke indeholder cykelsikkerhed på Tro-

els-Lunds Vej, hvor der ligger 2 skoler?  

• Vi  har bemærket ved selvsyn, at belægningsgraden med parkerede biler er 

stærkt svingende fra almindelige hverdages overkapacitet til weekender 

med sportskampe, hvor der er underkapacitet af parkeringspladser 

• Om muligt at undgå fordyrende og generende gravearbejde endnu en gang 

• Vi ser et dilemma mellem ønsket om en mere grøn by, mindre CO2 udled-

ning samtidig med, at man vil bevare så mange bilparkeringspladser som 

muligt. 

 

Vores forslag er derfor: 

• at man laver fartbegrænsning i hele det omtalte område på 30 km med 

overvågningskameraer samt hyppigt politibesøg især om morgenen, da det 

desværre er en kendt sag, at ikke alle tager hensyn til de bløde trafikanter 

• at cykelstier i begge retninger laves ved markering med selvlysende gul 

maling samt med pæle, der forhindrer biler i at komme ind på cykelstien, 

men uden fordyrende granitblokke 

• at der etableres en tydelig markering foran den helle, der etableres ved 

busstoppestedet, da der vil være mange personer, der krydser vejen netop 

der - hvilket er helt i overensstemmelse med Handicaprådets ønsker 

• vær opmærksom på, at der skal være plads til bus 72, der kører på Jens 

Jessens Vej mod Roskildevej. Parkerne biler gør det svært især i weekender 

at komme igennem svinget for enden af sportshallerne                                                                                                                                                                                                                                                    
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• at projektet ikke bliver for dyrt i en tid, hvor kommunens økonomi er 

skrantende 

• at sikre cykelstier bør formindske behov for bilparkeringspladser 

• I tråd med kommunens fokus på en grøn by, foretrækker vi projekt 2 med 

færrest parkeringspladser 

 

Venlig hilsen 

På Seniorrådets vegne 

Seniorrådets Trafikudvalg 

Formand Birgitte Franck, medlem Bodil Hebeltoft og medlem Maria Jensen 


